
Protokoll nr 8, styrelsemöte 2017-10-09, Paragraf 78 - 87. 
 
Närvarande (* ej närvarande)  
Ove Johansson ordf.   Kenneth Wisén från § 83 punk j 
Stig Andersson   Mats Gustafsson    
Lennart Henriksson   Romano Percat suppleant *   
Heimo Käki   Bertil Svensson suppleant 
Kurt Larsson 
  
§ 78 Mötets öppnande  
        Ordf. Ove Johansson hälsade de närvarande välkomna och förklarade    
        mötet öppnat  
 
§ 79 Godkännande av dagordning.  
         Dagordningen godkändes.  
 
§ 80 Val av protokolljusterare  
         Att justera protokollet valdes Stig Andersson 
 
§ 81 Föregående mötesprotokoll  
         Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.  
 
§ 82 Inkomna och utgående skrivelser  
        Inbjudan från Kultur & Fritid ang. ung livsstil i Falkenberg (se bilaga) Ove  
        Johansson medverkar.    
  
§ 83 Rapporter  
 
        a) Ekonomi 
        Fortsatt bra  
 
        b) Medlemmar  
        Är för närvarande 582 st.  
 
        c) Hallunderhåll 
        Städning inomhus genomfördes lördagen den 23 september. 
        Fanns en del synpunkter på ventilationen i både hallen och cafét. 
        Förslag på att sätta upp liknande plattor på väggen på tvärbanorna. 
 
 



        d) Banunderhåll  
        Nytt grus har lagts på långsidan. Lite mer grus kommer att läggas på  
        tvärbanorna.  
        En del banor ute kommer att justeras. 
         
         e) Seriespel  
         Seriespelet för vintersäsongen börjar fredagen den 13 oktober. 
         två serier med tio lag i varje. 
 
 
         f) Tävlingar  
         Två tävlingar har genomförts under september. Tullbrons höstträff samt  
         Falkens hösträff. 
         Kommande tävlingar: 
         21–22 oktober är det en regional damtävling – Falkens damhelg. 
         Boulens dag 2018 blir det på Pingstafton – den 19 maj. 
         25-26-27 maj har FFP nationell sanktion för en sommarfyrling. 
          
         FFP har sökt regional sanktion för en trippel V55 i slutet av januari 2018. 
         FFP har sökt regional sanktion för en damhelg i oktober 2018. 
             
         g) Lotteri  
         Fungerar bra.  
 
         h) Uthyrning  
         Fungerar bra med en liten ökning den närmaste tiden.  
 
         i) Sponsring  
         Inget nytt. 
 
         j) Servering  
         Det kommer att bli mer arbete för hallvärdarna på förmiddagarna då  
         personalen från Bräcke Diakoni kommer att vara färre framöver.  
 
         k) Samrådsgruppen  
         Fanns inget 
 
         l) Övriga rapporter  
         Fanns inget. 



 
§ 84 Vinterns verksamhet. 
         Seriespelet slutar i början av mars och vi planerar någon form av tävlingar  
         innan sommarserierna börjar. 
 
         Beslutades att genomföra årsstämman måndagen den 13 mars kl. 19:00. 
 
          
§ 85 Övriga frågor  
         Det har införskaffats sex nya bord, för att vanliga bord skall användas i 
         hallen. 
 
         Beslutades att inköpa och installera tre monitorer – två i hallen och en i 
         serveringen. 
          
         Beslutades att följande priser skall utdelas i varje serie i seriespelet: 
         Ettan 1000 kronor, tvåan 500 kronor och trean 300 kronor. 
 
         Beslutades att införskaffa 200 nya sittdynor.                 
 
§ 86 Nästa möte  
         Måndagen den 13 november kl. 09:00. 
 
§ 87 Avslutning  
        Ordföranden Ove Johansson tackade de närvarande och förklarade mötet  
        avslutat.  
 
 
 
Vid protokollet                          Justeras  
 
 
 
Heimo Käki         Ove Johansson                         Stig Andersson 

       Ordförande 
 


